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Protokoll fört vid Bronsyxan samfällighets-
förenings styrelsemöte 2003-08-2 T .

Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Bo Larsson

samt suppleanterna: Anders Hallqvist
Ove Pettersson

- oldförande Magnus Månson hälsade o" 
"å,lr;rnde 

vätkomna och förklarade
m<itet öppnat.

- Föregående mötens protokolt nr. 2 och ,-å3ä goOkändes.

--
-_----.-- strr"lr* *uniFlgnstatera att 

"n" 
O* t.-ål';fi*,0;t"l.1"r|å;iriouoo"'n" n, ,i,

målade. En eloge till de eldsjälar som-genomförde detta aroetet' ' - - - --' 
: :

För framtida upplysning användes färgfrån Granngården: TEGHNOS Kirjo Svart.:,
'' sz.

-KassörenErikWredlingmeddeladeattekonomintiggerinivåmedbudgeten.

- Styrelsen har behov av en vice kassör, 
"ns"åor 

nuvarande kassör Erik Wredling
.aviserat sin avgång efier utgången av sin nu löpande mandatperiod. pet vore läm-p-
ligt att en vice kassör kan arbetå parallellt meO grit under tiden fram til rrireningssiam-
man våren 2004.

Närvarande:

S 3' Rapporter
- Magnus beräftade PEAB harfilmat föreningens öst-västliga avloppsstam, efter
att ftipt ha renspolat densamma. Resultatet blev en videofiim pa öä. oo ri" råä I o"t"tj
visar hur avloppet ser ut. Generellt ser det bra ut, utan stora skador isjälva rören, men
det är uppenbart att sand från sandtådorna hittar ner via inspektiorisbrunnama som på
nå93.9årdar liggel fpr lågt. Denna sand kan ha varit oåiooäx tiil tidigare stäpp. Arbete
T.gd {t lyfta upp nivån för dessa brunnslock pågår.
Videofilmen finns hos Magnus Månson.
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- Arbetet med äti'iusl
;:..:,]':i--.,'.:-'..'.:':''',.-..:s.r'
justera ned samsonventilema fortgår. Nagreårdar har kom m ii iangt, u"nii r"Åa

s4,

ni an{1a 
-gårdar 

går det lån_ssammare. Hittitts har tå oeteräsärronu"ntiie;ö;tdid,
vilka alltså måste bytas ut. Sekr. Peter Hagtund kontaktar Västerås Rörtjänst tdi utOyteÅ- Bland vissa medl:mTal lar det upps!ått frågor kring hur stor effekt Oenna åtgärd kan
ha. stvrelsgn slgg fast att detta i vid<åt fau _sori hebt år ni"rt'ffi;;;ä;"da åtsärd
som kan göras till en relativt låg kostnad. Stöne åtgärder kan vidta-s, dar effekten JLrll"
kunna bli mer påtaglig, men då till avsevärt stöne liostnad. Se även årets stäminoprotokoll.

S 5. Håttagning
- Styrelsen konstaterade att lämplig tidpunkt for den på årets-ötämma beslutade håF --1

-,13,99n"n 
i grundmuren på Bämstånsgatan, torde Olitramåt hösten. :- -:' - - :-j:-:

tUlötets öpp-
nande

Föregående
mötesprot

Miljöbodarna ___-

målade

Ekonomin

'-.'
Vice kassör



se.
- Föreningen har från skattemyndigheten ernånit "Underrättelse om taxering'fol9" 4 fastigheter som gpfattar glrolvtoma ocn gara!äfi"n"rn" meilan resp.gårdsgator. Då dessa fastigheter ingai i g"mesarihetsäaggning har derastaxeringsvärde angivits till t< 1000 [r. Dökument förvaras hos sekreteraren.

Taxerings-
underrättelse

S 10. Bredbands-- Magnus Månson informerade att detl'am tlll styrelsemötet hade kommit in 11g fråganav 123 fullmakter f<i1 honom själv och.Peter Hagiund att företråda fullmaktigivama
yjd 

".n 
anläggningsfcirrättning genomförd av Laitmaterimyndigheten ir$ätt g"

föreningen-möjlighet att byggä ett bredbandsnät i"n j"r"nramhetsanläggning.
Datum för förräftningen ai ånnu ej fastställt, men torö oli i september zoöä.
= 

Vissa av fullmaktsgivarna har åndrat itexten på Lantmäterieis formulär. En preli- Fulmakterminär be-dömning av Lantmäteriet är att det kan göra fullmakterna ogiltiga, varför
dessa fullmaktsgivare kan komma att kallas ti[ fdrrättnin!"n. Styretsän fiesltiiatt
dessa.fullmaktsgivare skulte informeras om defta o"n gåä möjlighet att lämna nyafullmakter utan ändringar i Lantmäteriets texter. stryinlntar är fortfarande tillåtna. :^
- Styrelsen beslöt att katla till en extra foreningsstäåma ior att dels informera om Extrastämmaprojektering och anbud samt finansieringsmöfigheter för bredband, dels få ståmmo-
beslut om ev. omfattning, upphandting oih fina-nsiering av bredbandsnät. 

"rr!"v
- Den extra föreningsstämman kommer att hållas manäågen den 15 septemb,er iBrandthovdaskolans matsal kl 19.00. Separat kallelse tnläenna extraståmma kom-
mer att distribueras till medlemmama senast den 1 september.
- Styrelsen beslöt att tillstämman föreslå en gemensam finansiering av grundinstal-
lationen av fibernätet och.att föreningens tiilgängfig" råoå1, bt.a. ifärnyälrä- åJ'-'reparationsfonden skulle kunna anvåndas for oettä. För anslutning"; ifu u*je enskildfastighet kan antingen lån eller inbetalningar från medterrarn" ffi;; ii6g".
Kassören Erik wredling reserverade sig åot bestutet tit rognån toi råi"ågälåil'var;e
medlem som deltar ifastighetsnätet själv bör bestrida hela kostnaden fctr-sin åndel.Iundertassmateriarav.seändeuppnaÅoingårn-n""n"ffid'ffi;ä;;il;iil"!'dönsrst 

.
hos Magnus Månson, Kantyxgatå 11 från'den 8 S;tte-;G;. 

- -

- suppleanten ove Peftercson meddetade "itl}, varit ikontakt med Ftuggers Färg 
övr' frågor

-3.nså.enge 
inköp av fasadfärg. Han fick då tipset att vio inrtip av storre mäiöolr i go-

literskärl, blir kostnaden ma*ant lägre. For ätt kunna åsiadkomma detta sräie
srannarna utmed en gata kunna gå ihop och göra geme;r;li;kö;äili;ing på

"l o9l samma gång- Man uppnåi då aven att alla [us får tikadan kltor, uitiåi *"r r"r"attraktivt ut.

$ 12. Nästa möte
i i'-) 

''t''o'"'' jäbl'

- Nästa möte bestämdes till den 15 september efter stämman.

t" ål*t;rresse och förktarade mötet avstutat. 
Avslutning

Västerås 03-08 -ZT Justeras:

Peter H Magnus


